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Konferencijos pirmininkas: Augustinas Kazokas 

Konferencijos sekretoriai: Sigvidas Pijus Krinickas, Arminas Butėnas 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija. 

2. Konferencijos atidarymas. 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai. 

4. Darbotvarkės tvirtinimas. 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai. 

6. Kvorumo tikrinimas. 

7. VILNIUS TECH SA FMF veiklos ataskaitos pristatymas. 

8. Klausimų sesija. 

9. VILNIUS TECH SA FMF finansinės ataskaitos pristatymas. 

10. Klausimų sesija. 

11. VILNIUS TECH SA FMF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai. 

12. Kandidatų į VILNIUS TECH SA FMF pirmininko pareigas prisistatymai. 

13. Klausimų sesija. 

14. VILNIUS TECH SA FMF pirmininko rinkimai. 

15. VILNIUS TECH SA FMF pirmininko rinkimų rezultatų pristatymas. 
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16. VILNIUS TECH SA Delegatų rinkimas į VILNIUS TECH SA visuotinę eilinę 

ataskaitinę seniūnų konferenciją. 

17. Konferencijos uždarymas. 
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 46 seniūnai iš 55. Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

 

2. Konferencijos atidarymas 

VILNIUS TECH SA FMF pirmininkas Joris Saulius atidaro konferenciją. 

 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai 

● Konferencijos pirmininku pasiūlyta Augustinas Kazokas. Patvirtinta bendru 

sutarimu. 

● Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Sigvidas Pijus Krinickas ir Arminas 

Būtėnas.  Patvirtinta bendru sutarimu. 

4. Darbotvarkės tvirtinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Viltė Jakštaitė, Simonas Jurkynas ir Danielius 

Paliakauskas. 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Viltė Jakštaitė, Simonas 

Jurkynas ir Danielius Paliakauskas. 

6. Kvorumo tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 46 seniūnai iš 55. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 
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7. VILNIUS TECH SA FMF veiklos ataskaitos pristatymas 

VILNIUS TECH SA FMF pirmininkas Joris Saulius pristato VILNIUS TECH SA FMF 

veiklos ataskaitą už 2022 m. spalio 20 d. – 2023 m. spalio 10 d. laikotarpį. 

 

8. Klausimų sesija 

VILNIUS TECH SA FMF pirmininkas Joris Saulius atsako į kylančius klausimus apie 

VILNIUS TECH SA FMF veiklos ataskaitą už 2022 m. spalio 20 d. – 2023 m. spalio 

10 d. laikotarpį. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Vėjas Strelčiūnas (BIf-21) 

Klausimas: Minėjai apie seniūnų darbo tyrimą, gal gali plačiau papasakoti? Kaip patys 

seniūnai vykdo pareigas? 

Atsakymas: Galėtų pakomentuoti vicepirmininkas. 

Vicepirminkas: Buvo vykdomas tyrimas iš visų seniūnų, reikėjo užpildyti didelę 

apklausa ir vyko tyrimas, ką reikėtų keisti, kaip keisti, ką pridėti ir ką išimti. Buvo 

pasisemta daug naujų ir gerų idėjų. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Eglė Balčiūnaitė (MKDf-23/2) 

Klausimas: Buvo vykdytas FMF mikroklimato tyrimas? Ar jis buvo vykdomas dėl 

kažkokios priežasties ar tiesiog profilaktiškai? 

Atsakymas: Tai buvo labiau kaip iniciatyvą, nebuvo vykdomas dėl kažkokios specifinės 

priežasties, labiau kaip praktika. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Ernestas Rusilas (svečias) 

Klausimas: Papasakok labiau apie LSS ataskaitine konferencija? Kaip prisidėjai? 

Atsakymas: Asmeniškai nedalyvavau, dalyvavo Ervinas. Dalyvavimas tokioje 

konferencijoje ir įeina į šį tikslą. Gera bendra praktika. 
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Ervinas: necentrinės atstovybės pirmininkai/vice turi dalyvauti konferencijoje dėl 

akiračio plėtimosi, dėl valstybės problemų matymo, žinių ir patirties praplėtimas. Taip 

ir galime prisidėti prie kokybiško  

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Rokas Stumbrys (svečias) 

Klausimas: Dėl lankomumo, kokie buvo argumentai kad to reikia iš universiteto pusės? 

Koks buvo to tikslas, kodėl taip sugalvota ir kokie viso to rezultatai? 

Atsakymas: Na, viešai nekomunikavo ko siekė, tačiau galime manyti, jog norėjo gerinti 

studijų kokybę. Atlikus apklausą buvo surinkta nuomonė iš studentų, kodėl tai nėra 

tinkamas siūlymas, nėra tinkamas variantas kaip taisyti studijų kokybę. Labiausiai vyko 

diskusija dėl 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Smiltė Kiaunytė (svečias) 

Klausimas: Dėl lankomumo, dėstytojai sako, jog negali tikslingai pasiruošti pratyboms 

ir paskaitoms. 

Atsakymas: Komunikacija buvo. Dėstytojai skundžiasi kad studentai tiesiog neateina, 

tai jie mokosi interaktyviu metodu ir taip negali pasiruošti pratyboms ir paskaitoms. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Ilja Dedeiko (DGTfm-23) 

Klausimas: Ar magistrantams tos pačios taisyklės dėl lankomumo? 

Atsakymas: Na bent jau iš mūsų pusės, magistrantų neturėtų liesti lankomumas. Šioje 

vietoje atstovybė sakė jog magistrantams lankomumas nėra taikomas, nors mano, jog 

jis turėtų galioti tik pirmų dviejų kursų studentams. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Aleksas Bačiūnas (MKDf-23) 

Klausimas: Ar tas lankomumo procentas turėtų būti pastovus? 

Atsakymas: Pagal administracijos susitarimą, turėtų būti nustatytas SPK, dėstytojo nuo 

dalyko. Tačiau daug kur yra vienodas, tai nebuvo mūsų tikslas, mes norėjom kad 
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dėstytojas pats pasirinktų tačiau dauguma surašė panašiai ar vienodai nors katedrose 

norėta nuspręsti, jog visur būtų vienodas. 

 

9. VILNIUS TECH SA FMF finansinės ataskaitos pristatymas 

VILNIUS TECH SA FMF pirmininkas Joris Saulius pristato VILNIUS TECH SA FMF 

finansinę ataskaitą už 2022 m. spalio 20 d. – 2023 m. spalio 10 d. laikotarpį. 

 

10. Klausimų sesija 

VILNIUS TECH SA FMF pirmininkas Joris Saulius atsako į kylančius klausimus apie 

VILNIUS TECH SA finansinę ataskaitą už 2022 m. spalio 20 d. – 2023 m. spalio 10 d. 

laikotarpį. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Eglė Balčiūnaitė (MKDf-23/2) 

Klausimas: Ar pinigai kurie buvo uždirbti per pirmakursių stovyklą buvo panaudoti kur 

nors kitur? 

Atsakymas: Nėra kad tie pinigai konkrečiai panaudoti, bet galima teikti, jog uždirbti yra 

naudojami kitiems renginiams, dabar didžioji dalis bus panaudoti vidiniams 

išvažiuojamiems rudeniniams mokymams. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Mikas Ališauskas (ITf-22) 

Klausimas: Brangiausias daiktas per stovykla? 

Atsakymas: Maistas 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Simonas Jurkynas (svečias) 

Klausimas: Kas tiksliai įeina į SA F infrastruktūros atnaujinimą? 

Atsakymas: Konkrečiai eina kalba apie mūsų įrangos atnaujinimus, buvo pirktas 

whiteboard, apšvietimas, lentos, kanceliarinės prekės. perdažytos kabineto sienos, 

paimtas inventorizavimas. 
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Vardas Pavardė (akademinė grupė): Smiltė Kiaunytė (svečias) 

Klausimas: Po kuria eilute nugulė mėnesinis kortelės mokestis? Kaip gavosi toks likutis, 

jei praleidai kortelės administravimo mokestis? 

Atsakymas: Pamiršau pridėti.  

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Maxim Dalgeda (PRIf-23/2) 

Klausimas: Turėjau atvykti į pirmakursių stovyklą, tačiau negalėjau atvykti, bet pinigų 

negavau? Ar taip ir turėtų būti ar ne? 

Atsakymas: Šį sprendimą priėmiau ne aš, tačiau priklauso nuo tada kai pasakei jog 

neatvyksi. Labai priklauso nuo aplinkybių.  

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Smiltė Kiaunytė (svečias) 

Klausimas: Kaip SA F infrastrūktos atnaujinimas tiesiogiai liečia studentų 

atstovavimą? 

Atsakymas: Atsakymas paprastas, bet kokiu atveju yra reikalinga tam tikra įranga, kad 

galėtume veikti tinkamai. Didelė nauda yra vien iš to, jog atstovybės atmosfera yra 

pakeliama, taip galime ne tik padidinti produktyvumą ir norą apsilankyti pas mus, bet 

ir susidomėjimą mumis. Tai visiškai tiesiogiai neliečia atstovavimo, tačiau turint 

atnaujinta įrangą, kabinetą, mums patiems yra malonu dirbti. 

 

Klausimo papildymas: Ar bandėt kreiptis į administracija? 

Atsakymas: Taip, mes iš administracijos gavome tikrai daug, šios išlaidos buvo iš to 

ko negalėjo duoti administracija. 

Ervin: paskutinis atnaujinimas vyko prieš dešimt metų, didelę dalį finansavo pats 

dekanatas, o prie atstovavimo prisideda tuo, kad tai mums padės veikti tinkamai ir 

gerai. 
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Vardas Pavardė (akademinė grupė): Augustinas Kazokas (alumni) 

Klausimas: Tikslesnės lėšų panaudojimas atstovavimui, sąskaitoje yra apie 2 

tūkstančius, tačiau dauguma eina į renginius. Ar buvo kokia nors diskusija, kaip šitie 

pinigai galėtų būti skirti studentų socialinių problemų sprendimui? 

Atsakymas: Kaip konkrečiai panaudoti šias lėšas, jokios kalbos nebuvo, kadangi paėmus 

fakulteto studentus, ši suma yra maža, tad padėti su šia suma studentams mes ne 

galėtume. Ši sąskaita egzistuoja tam kad galėtų atstovybė veikti. 

 

 

11. VILNIUS TECH SA FMF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai 

Balsavime dėl VILNIUS TECH SA FMF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 46 

Už – 45 

Prieš – 0 

Susilaikė – 1 

 

Balsavime dėl VILNIUS TECH SA FMF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu delegatų skaičius – 46 

Už – 42 

Prieš – 0 

Susilaikė – 4 

 

12. Kandidatų į VILNIUS TECH SA FMF pirmininko pareigas prisistatymai 

Prisistato kandidatas į VILNIUS TECH SA FMF pirmininko pareigas: Ervin Borkovski.  

13. Klausimų sesija 

Kandidatas į VILNIUS TECH SA FMF pirmininko pareigas atsako į kylančius 

klausimus. 
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Vardas Pavardė (akademinė grupė): Mikas Ališauskas (ITf-22/2) 

Klausimas: Studijų programų gerinimo projektas. Kaip jis bus kontroliuojamas? 

Kokias priemones naudosi, kad nesigautų chaosas? 

Atsakymas: Labai geras ir įdomus klausimas. Šio projekto idėja yra tokia, kad mes kaip 

studentų atstovai, iš pradžių nedideliame lygmenyje, fakultete, veiktume mažais 

pakeitimais, mažais žingsniais. Norime iškelti tam tikras idėjas, pasiūlymus studijų 

moduliams. Projekto esminis dalykas, tai bendradarbiavimas su administracija, 

planuojama aktyvinti SPK veiklą, taip manau ir būtų vykdoma kontrolė. 

Dovilė Dėltuvienė: Studentai negali pakeisti dokumentų kurie nustato kūrimą, kurie 

nustato švietimo veiklą ir eigą, keis tik tai kas yra viduje, o tai nesukels jokio chaoso. 

Pati kontrolė bus vykdoma studijų programų komitetuose.. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Viltautė Valeikaitė (PRIfs-22/4) 

Klausimas: Kaip tas bendradarbiavimas bus vykdomas? Ar tik tarp SA ar ir su 

studentais? 

Atsakymas: Pagrinde būtų bent jau pradėti su SA F, administracija. Iš pradžių turi būtų 

užmegztas ryšis, kad galėtume ką nors pradėti. Be abejo, jog kai užmegsime ryšius, į tai 

įeis ir patys studentai. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Ilja Dedeiko (DGTfm-23) 

Klausimas: Partnerių paieška, kokiais būdais norite ieškoti būtent mūsų fakultetui 

aktualių  praktikų? 

Atsakymas: Ilgalaikių rėmėjų esmė, jog užtikrintų didesnę tikimybę patekti į tos įmonės 

praktikas. Nemanau, jog galėtų padėti tiesiogiai, nes galėtų sukelti konfliktų. Ieškant 

rėmėjų būtų atsižvelgta į jų pasiūlymus. Soc. medijose yra viešinama labai daug 

informacijos apie mūsų veiklą, apie įvairiausius projektus, taip jie lengviau susipažįsta 

ir suartėja su mūsų bendruomenę.  

Klausimo papildymas: Ar universitetas padėtų patekti į įmonių praktikas? 

Jeigu žmogus aplikuotu iš mūsų fakulteto, tai taip, tai galėtų prisidėti. 
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Vardas Pavardė (akademinė grupė): Simonas Jurkynas (svečias) 

Klausimas: Bendradarbiavimas su AM, pabrėžei KTU, kokių kitų kompetencijų ar idėjų 

būtų galima pasisemti iš bendradarbiavimo su kitomis AM? 

Atsakymas: Jeigu kalbant apie savivalda, sunku atsakyti į šį klausimą, kai pats nežinau 

kokios aplinkybės, tačiau tai galėtų suteikti daugiau perspektyvos apie mūsų problemas. 

Kodėl paminėjau KTU? Kaip ir sakiau, kad ryšys su jais yra pradėtas, yra užmegztas, 

tad būtų lengviau pradėti šį projektą. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Joris Saulius (PRIfs-21/4) 

Klausimas: SPK atstovavimas, kaip tiksliai planuojat aktyvinti SPK? 

Atsakymas: tai susideda iš daugelio elementų, nuo komunikacijos, dalyvavimo, darbo 

pokyčių. Prieš karantiną pradėtoje veikloje, tiek SP, tiek atstovai, dalyvavo SPK 

susitikimuose, o tai ir suaktyvino visą veiklą. Suprato, jog SPK yra svarbus organas 

universitete, ir tai davė motyvacijos.  

Klausimo papildymas: Apie ką eina kalba, kad studentų atstovai dalyvauja SPK 

susirinkimuose, kadangi SPK sudėtyje yra studentų atstovas? 

Atsakymas: Jeigu neklystu, SPK posėdžiai yra vieši, kas reiškia, jog kiti studentai gali 

dalyvauti, tai turiu omenyje, tiek pačius studentus, tiek SA studentus, tiek SPK 

studentus. Aš manau, jog galėtų dalyvauti ir prodekanė, tiek vice, tiek studentai. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Vejas Strelčiūnas (BIf-21) 

Klausimas: Ar galėtum pateikti pavyzdį kaip įsivaizduoji seniūnų pareigos prestižą? 

Atsakymas: Tai labiau kaip terminas, tačiau norime seniūnus kaip įvaizdį ir veiklą 

pagerinti. Seniūnai gali tikrai daug ką padaryt ir norime praplėsti tai, norime padaryti 

įdomesnius rinkimus, dalyvavimą ir patį atstovavimą. Tų pačių pirmakursių idėjos, kaip 

„Welcome package“, iškilmingesni rinkimai, plėsti tą mąstymą kad seniūnai yra gera ir 

veikli pozicija.. 
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Vardas Pavardė (akademinė grupė):  Vėjas Strelčiūnas (BIf-21) 

Klausimas: Svarbiausia pirmininko savybė? 

Atsakymas: Visada maniau, kad pirmininkas turėtų būtų pagrindiniu atstovybės 

varikliuku, per rinkimines yra išrenkamas pirmininkas, kas verčia tapti lyderiu. Savybės 

tai motyvuoti save ir žmones aplinkui. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Vėjas Strelčiūnas (BIf-21) 

Klausimas: Vyko nemaža narių kaitą, kaip Tu užtikrinsi, kad ji nepasikartotų? 

Atsakymas: Pilnai užtikrinti neįmanoma, komanda gali keistis, tačiau labai svarbu dėl 

ko vyko šį kaita. Aš manau, galėčiau būti atviresnis su komanda, problemų aiškinimasis 

iš anksto, sunku pasakyti kaip galima būtų užkirsti, kai dar viskas prieš akis. Visada 

stengiuosi turėti sklandžią komunikacija komandoje, stengiuosi suartėti su komandos 

nariais.  

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Mikas Ališauskas (ITf-22/2) 

Klausimas: Kokia yra reakcija į narių kaitą? Ar tai “kirs per kojas”, ar bus lengva? 

Atsakymas: Na, labai priklauso nuo situacijos, kada žmogus išeina. Dabar, esu išsikėlęs 

gan aukštus kriterijus, tačiau tikrai galėčiau pastovėti už kiekvieną už jų. Nors ir jeigu 

būtų jeigu norėtų išeiti, tai taip, tai tikrai būtų kažkas, tačiau tai yra suprantama ir 

spręsim problemą jai atsiradus. Vienas iš tikslų, tai kad po metų, sedėčiau čia lygiai taip 

pat užsidegęs. 

 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Maxim Dalgeda (PRIf-23/2) 

Klausimas: Kaip užtikrinti kad seniūnas atstovauti savo grupe? 

Atsakymas: Taip, kad nuo pačių pirmų dieną yra ugdomas tas mąstymas, jog turi 

atstovauti savo grupės interesus, jei to nedaro, labai lengva patikrinti. Mes patys, prieš 

pasirašymą, pasiklausima visos grupės ar tinkamas sprendimas. 
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Vardas Pavardė (akademinė grupė): Ilja Dedeiko (DGTfm-23) 

Klausimas: Kokiais būdais tobulinsi komunikacija su ne SA nariais? 

Atsakymas: Minėjau, jog pagrinde turime du įrankius: seniūnai ir soc. medijos. Soc. 

medijų pasiekiamumas yra mažas, tačiau seniūnų pasiekiamumas yra daug geresnis. 

Aktyvinant seniūnų komunikacija ir veiklą, galima labai lengvai perteikti reikalinga 

info. Galvojame apie papildomą metodą, tačiau kol kas nėra viskas sudaryta. Turime ir 

outlook paštą, tačiau yra rizika, jog visa info taptų kaip spam. Idėja buvo daryti SA 

naujienlaiškį.  

 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Joris Saulius (PRIfs-21/4) 

Klausimas: Kas siekia ilgalaikius socialinius reikalus, kokių metodų imsitės, kad 

įgyvendintumėte šį tikslą, ką darysite ko nedarė kitos komandos? 

Atsakymas: Kaip ir minėjau, negaliu perteikti visų idėjų ir minčių. Tačiau domiuosi 

visais įmanomais metodais, komunikuoju su studentais ir SA, žiūriu į įmones ir kitas 

aukštąsias mokyklas. Taipogi domiuosi kitomis AM, kaip kad LSM. Domėjausi kaip jų 

rinkodaros vadovė atlieka, tai: jie nuo pat pradžių renkasi ilgalaikius rėmėjus ir ypač 

stipriai save pateikia, akcentuoja kas jie tokie, kuria personalizuotas prezentacijas.  

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Austėja Burmonaitė (alumni) 

Klausimas: Kas tavo komandoje yra asmeninis prioritetas? Motyvacija ir 

kompetencija? 

Atsakymas: Prioritetas būtų motyvacija ir darbo pradžioje ir darbo pabaigoje. Jeigu nėra 

motyvacijos, yra sunku kompensuoti kompetencija. Kompetencija yra svarbi, tačiau 

daug lengviau išugdyti kompetenciją, nei prikelt motyvaciją. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė):  Matas Zaloga (PRIf-22/1) 

Klausimas: Kaip vertini dabartinę motyvacija? 
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Atsakymas: Po metų kadencijos, iš 7, 3 aktyviai tęsia savo veikla, o dėl tų, kurie 

negalėjo, tai būtų laiko klausimas, galbūt surado kitus prioritetus, bet yra ir išlikusių 

gyvų pavyzdžių, jog viskas gerai. 

Klausimo papildymas: Kaip vertini busimos komandos motyvacija? 

Atsakymas: Aš manau, jog atininkamai yra išsigandę, kadangi visi metai yra prieš mus, 

daug nežinomų dalykų, bet svarbiausia yra užsidegimas mokintis, o jis dabar yra. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Emilis Keras (PRIf-21/2) 

Klausimas: Ką tik minėjai, kad komanda turi tik kelis narius, kaip tu laikysi kad 

neišbyrėtų komanda? 

Atsakymas: Mano idėja tai kad visus išlaikyti yra neįmanoma, tačiau ketinu aktyviai 

sklandžiai komunikuoti ir spręsti problemas čia ir dabar, svarbu, kad jos nesitęstų ilgą 

laiką. Dabar sunku atsakyti, tačiau komunikacija yra svarbiausia. Jeigu tik dabar pasako, 

jog prieš du mėnesius nėra motyvacijos, yra blogai ir bus bandoma padėti. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Joris Saulius (PRIfs-21/4) 

Klausimas: Ką tu kaip pirmininkas norėtum nuveikti per ateinančius metus? 

Atsakymas: Aš nepažadu revoliucijų, tačiau noriu užtikrinti kokybišką atstovavimą, 

studijų gerinimą ir motyvaciją. 

Klausimo papildymas: Kokia yra tavo vizija? 

Atsakymas: Turėti stiprią ir motyvuotą SA. Nesiremiant vien fux‘ais, tačiau turėti ir 

senių, ir alumnių stiprų ir aktyvų prisidėjimą 

 

 

14. VILNIUS TECH SA FMF pirmininko rinkimai 

15. VILNIUS TECH SA FMF pirmininko rinkimų rezultatų pristatymas; 

Už Erviną Borkovski balsavo: 37 

Prieš Erviną Borkovski balsavo: 0 
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Susilaikė: 1 

Sugadinti: 6 

16. VILNIUS TECH SA FMF delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę rinkiminę 

konferenciją 

Kviečiami seniūnai norintys ir galintys dalyvauti VILNIUS TECH SA eilinėje 

visuotinėje rinkiminėje seniūnų konferencijoje. Fakulteto vardu kviečiami 10 delegatų. 

Delegatai: 

1. Ervin Dambrauskas MKDf-23/3 

2. Eglė Balčiūnaitė MKDf-23/2 

3. Maxim Dalgeda PRIf-23/2 

4. Vytautas Povilauskas PRIfs-23 

5. Tadas Rakašis PRIf-23/2 

6. Ervin Borkovski PRIf-22/2 

7. Emilija Raškauskaitė MKDFs-21 

8. Ilja Dedeiko DGTmf-23 

9. Amelija Alejūnaitė MKDf-22/2 

10.  Karolina Augustinaitė PRIf-20/4 

  

17. Konferencijos uždarymas 
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